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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra várható jelentősebb béremelés, hogy 
csökkenjen a fluktuáció és növekedjen a pedagógusok megbecsülése? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  köznevelés  pedagógushiányáról  Rétvári  Bence  államtitkár,  illetve  a  Klebelsberg  Központ
vezetője  is  igyekezett  megnyugtatni  a  közvéleményt  a  sajtón  keresztül,  utóbbi  például  a
“természetes fluktuációra” fogta a számokat. A pedagógushallgatók egy része sosem jut el odáig,
hogy tanítson, továbbá a pályaelhagyók száma is magas. Évek óta kevesebb a pedagógus, a Nemzeti
Pedagógus Kar számításai szerint a következő években több ezren mennek majd nyugdíjba.

A fentiek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

- Milyen megoldást tervez a minisztérium a következő évekre, miként lehet pótolni majd a
rendszerből kilépő vagy kieső pedagógusokat, szakembereket? 

-  Mikorra  várható  jelentősebb  béremelés,  hogy  csökkenjen  a  fluktuáció  és  növekedjen  a
pedagógusok megbecsülése? 


